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اقتصاد کیش -    آیین کلنگ زنی ۱۵ پروژه آموزشی ۱۲ کلاسه طی دو سال در ۸ شهر 
بندرعباس، بندرلنگه، میناب، رودان، بستک، حاجی آباد، پارسیان و جاسک که با حضور 
استاندار هرمزگان، معاون وزیر آموزش و پرورش و جمعی از مدیران استانی انجام شد، 
قرار است با اعتبار ۵۵۰ میلیارد تومانی موجب ارتقا سرانه فضای آموزشی استان شود.

مهدی دوستی استاندارهرمزگان در حاشیه کلنگ زنی یک مجموعه آموزشی ۱۲ کلاسه 
در شهرک پیامبر اعظم بندرعباس اظهار کرد: در اجرای پروژه مسکن مهر در دهه ۸۰، 
امکانات زیرساختی نظیر مدرسه در این مجموعه ها در نظر گرفته نشده بود که مشکلاتی 

برای مردم ایجاد کرد.
وی افزود: با بهره گیری از همین تجربه، همزمان با پروژه های نهضت ملی مسکن به 

ایجاد زیر ساخت های زیربنایی نظیر آب و برق و امکانات آموزشی نیز پرداخته ایم.
اســتاندار هرمزگان گفت: این پروژه  به نمایندگی از ۱۵ مدرســه بزرگ ۱۲ کلاسه در 
سراسر استان کلنگ زنی شد که در مجموع ۱۸۰ کلاس درس جدید به با سرمایه گذاری 
پنج هزار و ۵۰۰ میلیارد ریالی حداث می شود؛ تمام منابع مورد نیاز این طرح نیز تأمین 

و در اختیار اداره کل راه و شهرسازی قرار گرفته است.
وی تصریح کرد: در سفر دوم رئیس جمهور شهید در بهمن ماه سال ۱۴۰۲ در استان 
هرمزگان ۸۰۰ کلاس درس به بهره برداری رسید و هفته دولت امسال نیز ۴۶۰ کلاس 
به آموزش و پرورش تحویل شده است؛ امروز نیز ۱۸۰ کلاس درس جدید در راستای 
ارتقا سرانه آموزشی استان کلنگ زنی شد. دوستی با اشاره به برخی مشکلات در محوطه 
سازی و تأمین آسانسور ساختمان های مسکن مهر، توضیح داد: به همین منظور ۱۶۰ 
آسانســور برای مساکن مهر که از دهه هشتاد ساخته شده بودند تأمین شده که از این 

تعداد ۸۰ آسانسور نصب و ۸۰ اسانسور در نوبت نصب است.
وی ادامه داد: بحث محوطه ســازی و آســفالت ۳۹ پروژه مسکن مهر به ارزش ۲۰۰ 
میلیارد تومان نیز باقی مانده بود که خوشبختانه به سرانجام رسید و نزدیک به ۳۰۰ هزار 
مترمربع محوطه سازی و آسفالت شده تا بخشی از مشکلات ساکنان آن ها برطرف شود.

مهدی باوقار مدیرکل نوسازی مدارس هرمزگان نیز در ابن مراسم خاطرنشان کرد : این 
حرکت بزرگ در هشت شهر بندرعباس، بندرلنگه، میناب، رودان، بستک، حاجی آباد، 

پارسیان و جاسک موجب ارتقا سرانه فضای آموزشی استان می شود.
وی تصریح کرد: با بهره برداری از ۱۸۰ کلاس درس جدید در سراســر اســتان تعداد 
چهار هزار و ۵۰۰ دانش آموز از نعمت مدارس ایمن  و استاندارد برخوردار می شوند.

ادامه پروژه مدرسه سازی و برقراری  
عدالت آموزشی در هرمزگان

فاطمه جراره در جریان این ســفر و در نشســت ها و 
بازدیدهای میدانی از بخش های مختلف بندرخمیر، 
اظهار کرد: دریا و ظرفیت های گردشــگری مهم ترین 
ظرفیت های این شهرستان است، باید مسایلی همچون 
ته لنجی، بازارچه های ساحلی و ایجاد زیرساخت های 
گردشــگری در این شهرستان با جدیت دنبال شود تا 

شاهد توسعه همه جانبه این منطقه باشیم.
وی حوزه بهداشت و درمان و زیرساخت های درمانی 
را از دیگر چالش های شهرستان بندرخمیر عنوان کرد 
و گفت: زیرســاخت ها و امکانــات درمانی این بندر 
نیازمند بهبود جدی اســت که تلاش خواهیم کرد به 
عنوان نماینده این مردم، این حوزه نیز مورد توجه ویژه 
مســوولان مرتبط قرار گیرد و شاخص های درمانی 

شهرستان ارتقا پیدا کند.
بندرخمیر در کنار یکی از مهم ترین تالاب های کشور 
به نام تالاب خورخِوران با وسعتی حدود یکصد هزار 
هکتار قراردارد و طبق اعلام اداره کل محیط زیســت 
هرمزگان؛ این تالاب بزرگ ترین تالاب استان هرمزگان 
شــناخته شده که با حفظ آن از سوی اهالی این منطقه 
و وجود هم مرزی شــهری با ۳۵ کیلومتر نوار ساحلی 
تالابی، تاکنون کوچک ترین تعرضی به این پهنه زیست 

محیطی گزارش نشده است.

مسئولیت های اجتماعی صنایع در غرب هرمزگان 
باید هدفمند شود

نماینده مردم بندرعباس، قشم، بندرخمیر، حاجی آباد و 
بوموسی در مجلس شورای اسلامی همچنین با حضور 
در جمع مردم و در نشست با شوراها و شهرداران شهر 
بندرخمیر، بیشتر مسایل این شهرستان را احصا و بر حل 
معضلات اساسی و تقویت ظرفیت های بی نظیر این 
شهرستان تاکید کرد، اظهار کرد: در این نشست مباحث 
مختلفی از جملــه در حوزه ارزش افزوده، آلایندگی، 
کمبود ماشین آلات و مسایلی همچون کمبود اعتبار در 

شهرداری و لزوم ایجاد درآمد پایدار مطرح شد.
جراره یادآور شــد: دیگر مسئله ای که در این نشست 
مطرح شــد و باید به آن توجه شود مبحث پرداخت 
مســوولیت های اجتماعــی صنایــع جوار شــهر 
بندرخمیر اســت؛ معتقد هســتیم در این خصوص 
باید مسوولیت های اجتماعی هدفمند شود و ضمن 
جلوگیری از انجام کارهای پراکنده و سطحی، مسایل 

عمده شهرستان از این محل رفع شود.
وی ادامه داد: در ادامه این ســفر نشســتی با دهیاران 
وشوراهای بخش و مرکزی بندرخمیر با حضور معاونان 
فرماندار، بخشــدار و جمعی از مدیران دستگاه های 
اجرایی مرتبط با مسائل مردم داشتیم که در این نشست 
نیز مســایل عمده بخش به ویژه در حوزه آب، برق و 
مخابرات احصا شد و تلاش داریم با همراهی مسوولان 

استانی برای کاهش معضلات گام برداریم.
نماینده مردم هرمزگان در مجلس شورای اسلامی، با 
تاکید بر دیدار با ۲ خانواده شهید در این سفر و حضور در 
جمع مردم روستای »پل گل کن« و دیدار با بانوان، دهیار 
و شــوراهای روستای این منطقه، تصریح کرد: در این 
سفر همچنین با حضور در شهر بندرپل نشستی با مردم، 
شوراها و شهردار داشتیم که مسایل این شهر از جمله 
در حوزه آسفالت، امکانات ورزشی، زیرساخت های 
آموزشــی و راه دسترسی »پل انگور« احصا شد و حل 

مشکلات را از مسوولان استانی پیگیری خواهم کرد.

نماینده مجلس:

        اقتصــاد کیــش -   نماینده مردم 
هرمزگان در مجلس شورای اسلامی در سفر 
بــه بندرخمیر با اشــاره بــه مزیت ها و 
ظرفیت های بی نظیر این شهرستان گفت: 
تقویت زیرساخت های گردشگری و توجه 
به اقتصاد دریا در این شهر تالابی ضروری 

است و باید با جدیت دنبال شود.

تقویت زیرساخت های گردشگری و توجه
 به اقتصاد دریا در بندرخمیر ضروری است

 

اقتصاد کیش -   مدیرعامل شــرکت ملی پالایش 
و پخــش فرآورده های نفتی ایــران گفت: با اتصال 
هرچه سریعتر خط لوله گوره - جاسک به پالایشگاه 
بندرعباس بــرای تأمین خوراک پایدار، امکان تولید 
حداکثری بنزین و دیگــر فرآورده های نفتی فراهم 

خواهد شد.
محمدصادق عظیمی فر در نخستین سفر کاری خود به 
بندرعباس ضمن بازدید از پروژه های مجتمع پالایش 
نفت بندرعباس طی نشستی با فعالان این حوزه اظهار 
کرد: امروز صنعت پالایش کشور درگیر چالش ها و 
مسائل مهم و عدیده ای است که سه چالش  اصلی آن 
ناترازی تولید و مصرف، عدم تکمیل زنجیره ارزش و 

حکمرانی صنعت پالایش است.
وی بــا اشــاره به این که در بحــث ناترازی تأکید بر 
افزایــش تولید و تأمین خــوراک و در بحث تکمیل 
زنجیره ارزش نیز طرح های کیفی ســازی و تکمیل 
زنجیره ارزش مطرح است، افزود: در بحث ناترازی 
اگر چه پالایشگاه بندرعباس و دیگر پالایشگاه ها در 
بخــش تولید به خوبی ایفای ماموریت می کنند، اما با 
بررسی هایی که با همکاران انجام دادیم، می توان گفت 
توان بیشتری در صنعت پالایش وجود دارد که که در 
کنار مدیریت مصرف، می توان ناترازی را از بعد عرضه 

تا حدی مدیریت کرد.
مدیرعامل شرکت ملی پالایش و پخش فرآورده های 
نفتی تأکید کرد: در پالایشگاه بندرعباس اصلی ترین 
عاملی که باعث شده است تولید کافی نداشته باشیم،  
وقفــه در دریافت خوراک به دلیــل انتقال خوراک 
بندرعباس توسط کشتی است. تدبیری که برای این 
موضوع اتخاذ شده، دریافت خوراک از خط لوله گوره 
- جاسک اســت که برای پایداری دریافت خوراک 
باید هر چه زودتر این اتصال انجام شود؛ همین اتفاق 
حدود ۲۰ الی ۳۰ هزار بشــکه کاهش تولید ناشی از 
وقفــه دریافت خوراک را جبران و علاوه بر آن بنزین 
و فرآورده های بیشتر تولید می شود و عواید آن نیز به 

پالایشگاه می رسد.
عظیمی فر به برخی فرمایشــات مقام معظم رهبری 
در رابطه با توســعه پتروشیمی اشاره کرد و افزود: ما 
در بحث پالایش و زنجیره ارزش در تولید ســوخت 
پیشرفت چندانی نداشتیم و به سراغ محصولات پائین 

دســت ارزشمند با ارزش افزوده بالا نرفتیم؛ کارهای 
خوب زیربنائی در بندرعباس آغاز شده که با پیشرفت 

قابل توجهی نیز همراه بوده است؛
وی با اشــاره به چالش های پیش روی صنعت نفت، 
گفت: در بحث مسائل مالی، سرمایه گذاری و فاینانس 
باید ســریعا تعیین تکلیف کــرده و از ابزارهای در 
دســترس برای پویایی بیشتر بهره مند شد؛ متاسفانه 
سیاســت گذاری و روابط مالی بین دولت و صنعت 
پالایش مناسب نبوده و سبب بروز چالش های مالی 

کنونی شده است که باید برطرف شود.
معاون وزیر نفت افزود: با وجود شــرایط موجود، باز 
هم می توان راهکارهایــی را برای کاهش مطالبات 
پالایشگاه ها به کار گرفت و ظرفیت های خوبی نیز در 
بودجه سال ۱۴۰۳ وجود دارد که باید هر چه سریعتر 

عملیاتی شود.
عظیمی فر تأکید کرد: بحث ایفای مسؤولیت اجتماعی و 
استفاده از ظرفیت نیروهای بومی، یکی از اولویت های 
صنعت پالایش است که در بندرعباس در این حوزه 
به خوبی عمل شــده است و رضایتمندی خوبی در 
ایــن زمینه وجود دارد، اما در بحث ظرفیت نیروهای 
بومی در رده های مختلف به ویژه رده های مدیریتی،  

امیدواریم که شاخص ها رشد پیدا کند.
پالایشگاه در ایجاد اشتغال جوانان متخصص بومی 

فعال تر شوند
احمد مرادی نماینده مردم هرمزگان در مجلس شورای 
اســلامی نیز در این جلسه گفت: پالایشگاه ها سهم 
بســزایی در ایجاد اشتغال دارند و در برنامه های این 
صنایع باید ایجاد اشتغال پایدار برای جوانان مستعد 

منطقه دیده شود.
این عضو کمیسیون انرژی مجلس شورای اسلامی با 
اشاره به اینکه تفاهم و تعامل لازمه کار مدیریتی است 
اظهار کرد: هر استان ظرفیت های بالقوه ای دارد که باید 
با تعامل از این ظرفیت ها استفاده کرد؛ در تلاش هستیم 
با توجه به ظرفیــت های هرمزگان و با یک گفتمان 
ســازنده، این استان را به قطب و محور پالایشگاهی 

کشور تبدیل کنیم.
مرادی تصریح کرد: نباید به دنبال حاشیه سازی بود، 
ما در مجلس شــورای اســلامی و کمیسیون انرژی 
اجازه نخواهم داد تا روند رشد پالایشگاهی با حاشیه 

سازی ها کند شود.
وی با اشاره به تصویب اختصاص ۴۰ درصد از سود 
سالانه شرکت های پالایشی یرای توسعه پالایشگاه 
ها، افزود: تصویب اختصاص ۴۰ درصد از سود سالانه 
شرکت های پالایشی برای اجرای طرح های توسعه و 
کیفی سازی پالایشگاه ها از مصوبات خوب مجلس 

برای کمک به پیشبرد طرح های پالایشگاهی بود.

خط لوله گوره - جاسک امکان تولید حداکثری
 بنزین در بندرعباس را فراهم می کند

معاون وزیر نفت در امور پالایش و پخش فرآوردهای نفتی:

اقتصــاد کیش -     معــاون وزیر نفت و مدیرعامل شــرکت ملی پالایش و پخش 
فرآورده های نفتی ایران ضمن اشاره به اهمیت راهبردی پالایشگاه ستاره خلیج فارس 
برای کشور گفت: این پالایشگاه در توسعه ظرفیت آمونیاک، انواع هیدروژن و سایر 

انرژی های نو سرآمد و پیشگام باشد. 
محمدصادق  عظیمی فر در آیین تکریم و معارفه مدیرعامل شرکت نفت ستاره خلیج 
فارس، ضمن برشــمردن ویژگی های ممتاز پالایشگاه ستاره خلیج فارس و اهمیت 
راهبردی آن برای کشور، تجارب و سوابق مدیرعامل جدید این صنعت پالایشی را در 

حل چالش های فعلی و به ثمر رساندن طرح های توسعه ای موثر دانست.
وی ادامه داد: بحث »اقتصاد صنعت پالایشی« یک چالش اساسی پیش روی این صنعت 
است که منجر به کاهش عایدی سهامداران این پالایشگاه ها می شود؛ ساماندهی این 

موضوع با تنظیم روابط مالی دولت و پالایشگاه ها حل خواهد شد.
معاون وزیر نفت اظهار کرد: معتقدم مسائل جاری در حوزه فنی و مهندسی باتوجه به 
سرمایه انسانی غنی نیروهای پالایشی، قابل مدیریت خواهد بود اما از مدیرعامل جدید 
پالایشــگاه ستاره خلیج فارس انتظار داریم در کوتاه مدت با برنامه هایی نظیر تثبیت 
خوراک، حداقل کردن ضایعات فرآورده و افزایش صادرات نسبت به افزایش بهره وری 
اقــدام کند. همچنین انتظار دارم در خصوص پایداری تولید و کاهش ریســک های 

عملیاتی برنامه عملیاتی مدونی ارائه کند.
عظیمی فر ادامه داد: البته در بلندمدت نیز باید علاوه از بهره گیری از ظرفیت های قانونی 

موجود، نسبت به ایجاد ظرفیت های جدید در قوانین و لوایح اقدام کرد.
مدیرعامل شرکت ملی پالایش و پخش فرآورده های نفتی ایران در پایان به موضوع 
سرمایه انسانی اشاره کرد و گفت: توجه به سرمایه انسانی به عنوان دارایی اصلی صنعت 
پالایش انتظار اساسی بنده در این دوره است که هم در زمینه معیشت و هم در زمینه 
توسعه فردی بایستی از تمامی ابزارها برای حفظ و نگهداشت نیروی انسانی بهره برد.

معاون وزیر: پیشگامی  پالایشگاه ستاره خلیج فارس در حوزه انرژی های نو حائز اهمیت 
است

مدیرعامل سابق شرکت نفت ستاره خلیج فارس نیز در این مراسم، عنوان کرد: در طی 
این مدت با صداقت تمام با مجمع ها و ســهامداران امور را پیشــبری کردیم. در سال 
گذشته توانستیم مقام نخست را از لحاظ مقام های عملیاتی در بین صد شرکت برتر 

کشور کسب کنیم.
علیرضا جعفرپور با اشاره به کار های بنیادی که در این شرکت انجام شد، بیان کرد: ما در 
این مدت افزایش یکصد هزار بشکه ای در تصفیه انواع نفتا را داشتیم و با اقداماتی که 
شد توانستیم یکصد هزار بشکه را به ظرفیت تصفیه سازی انواع فرآورده ها اضافه کنیم.

وی افزود: درحال حاضر نفت سفید ما یورو است که کار بسیار خوبی بود که در این 
مدت انجام شد. همچنین میانگین بنزین  در چند ماهه  امسال به ۴۱/۴ رسید.

جعفرپور با تاکید بر شرایط پالایشگاه افزود: ما ۲ اورهال بسیار خوب و بدون حادثه 
انجام دادیم و حدود ۷۵ میلیون نفر ساعت کارکرد بدون حادثه داشتیم که از این بابت 
خدا را شاکر هستیم، همچنین باید اشاره کرد که شرکت نفت ستاره خلیج فارس در این 
۲ سال در بین تمام شرکت های پالایشی توانست در حوزه های HSE، پدافند غیرعامل 
و ایمنی اول شود؛ ستاره خلیج فارس ظرفیت پالایشی بسیار خوبی دارد و در پی آن 

استمرار، تولید خوبی را نیز می تواند داشته باشد.
غلامحسین رمضان پور، مدیرعامل جدید شرکت نفت ستاره خلیج فارس نیز با تشکر 
از مسئولان شرکت ملی پالایش و پخش فرآورده های نفتی ایران و هیئت مدیره شرکت 
نفت ستاره خلیج فارس، ابراز کرد: امیدواریم در مدت تصدی مدیریت ابرپالایشگاه 
ستاره خلیج فارس بتوانم علاوه بر حفظ و ارتقای وضعیت موجود، برای صنعت نفت 

ایران اسلامی مثمر ثمر واقع شوم.
معاون اجرایی مدیرعامل شرکت ملی پالایش و پخش فرآورده های نفتی ایران در این 
آیین با تشکر از قبول مسئولیت رمضان پور و قدردانی  از جعفرپور به پاس تصدی این 
سمت تا کنون، ابراز کرد: پالایشگاه ستاره خلیج فارس، پالایشگاه پویایی است و پروژه 

های متعددی با همت تلاشگران جوان این مجموعه به سرانجام رسیده است.
محمدعلی دادور اظهار کرد: امیدواریم مدیرعامل جدید با درایت و تجربه ای که دارند 
نهایت بهره از ظرفیت نیروهای جوان این مجموعه پویا را ببرند و اجازه خروج سرمایه 

از این مجموعه را ندهند.
وی اضافه کرد: از مدیرعامل ســابق  نیز به پاس اعتماد به بنده برای تصدی معاونت 
اجرایی مجموعه پالایش و پخش فرآورده های نفتی ایران تشکر می کنم و در کنار همه 
تلاشگران این عرصه، امیدوارم در این جایگاه اقدامات مثمر ثمری را برای درخشش 

بیش از پیش صنعت نفت ایران اسلامی رقم بزنیم.
اعضای هیئت مدیره شرکت نفت ستاره خلیج فارس نیز در این آیین به تشریح مصوبات 
برای تسهیل امور در ابرپالایشگاه میعانات گازی جهان پرداختند و مدیران این مجموعه 

نیز نقطه نظرات خود را بیان کردند.
در پایان این آیین ضمن قدردانی از »علیرضا جعفرپور« با حکم رییس هیئت مدیره این 
مجموعه عظیم پالایشی کشور، »غلامحسین رمضان پور« به عنوان مدیرعامل جدید 
شرکت نفت ستاره خلیج فارس معرفی شد.رمضان پور مدیرعاملی پالایشگاه شازند 
را در کارنامه دارد.پیش از این علیرضا جعفر پور عهده دار این مسئولیت از اردیبهشت 

۱۴۰۱ بود که جایگزین محمد علی دادور شده بود.

معاون وزیر نفت:

پیشگامی  پالایشگاه ستاره خلیج فارس 
در انرژی های نو حائز اهمیت است

اقتصاد کیش -  مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان گفت: با احداث یک باب 
ایستگاه پمپاژ و اجرای ۴.۵ کیلومتر لوله گذاری، وضعیت آب آشامیدنی هشت روستای 

شهر شمیل بندرعباس به طور قابل توجهی بهبود یافت و به وضعیت پایدار رسید.
عبدالحمید حمزه پور در جریان بازدید از اجرای طرح های آبرسانی به منطقه شمیل 
بندرعباس اظهار کرد: با این اقدامات، مشــترکین روســتاهای »سُرخنگی، سَرزه، آل 
مهِتران، سُــهرابی، کُرمون، چیل گرگی، علی آباد و حسنلنگی بالا« به آب آشامیدنی 

پایدار دست یافتند.
وی بیان کرد: آب مورد نیاز این مناطق از چاه های واقع در شــمیل تامین می شــود که 

با اجرای این اقدامات، آب آشامیدنی جمعیتی افزون بر ۲ هزار نفر بهبود یافته است.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان، ارزش اجرای این طرح های آبرسانی را 

۵۴ میلیارد ریال عنوان کرد.

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان:

آب پایدار هشت روستای شهر شمیل 
بندرعباس تامین شد

اقتصاد کیش -    نخستین دوره مسابقه موتورسواری اندرو با عنوان جشنواره تابستانی 
نوروز دریا در جزیره قشم با شناخت نفرات برتر به کار خود پایان داد.

در این مسابقه یکروزه که برای نخستین بار در جنوب کشور در ۲ بخش کلاس کراس 
و کلاس تریل در کمپ پارک ساحلی آفتاب ۲ جزیره قشم برگزار شد موتورسواران 

در مسابقه عبور از موانع و مسافت به رقابت پرداختند.
در پایان این دوره از رقابت ها و در کلاس کراس ولید پابنده نیا، عبدالله اســعدی زاده 
و محمد شــریف ســرودی گلستانی به ترتیب عنوان های نخست تا سوم را به خود 
اختصاص دادند. در کلاس تریل موتورســواری این دوره از رقابت ها صدرا اسلامی 

اول و بهنام صادقیان هم دوم شدند.
در این پایان این مسابقات با حضور مدیرعامل، معاون فرهنگی، اجتماعی و گردشگری 
و جمعی از مدیران سازمان منطقه آزاد قشم جوایز برندگان اهدا شد و از طاها اسعدی 
نوجوان ۱۳ ساله قشمی شرکت کننده که حضور افتخاری داشت تجلیل به عمل آمد.

همچنین علی رضا احمدی، عضو تیم ملی و قهرمان سال ۱۴۰۲ کشور و دارای رتبه ۱۵ 
جهانی ترکیه ۲۰۲۳ و شمس الدین تکی زاده قهرمان چندین دوره مسابقات کشوری 

در این مسابقات حضور داشتند.
اندرو یکی از رشــته های ورزش موتورسواری آفرود است که در مسیرهای طولانی 

کراس کانتری و آفرود انجام می شود و شامل مانع ها و چالش های مختلفی است.

نفرات برتر مسابقه موتورسواری اندرو  
جشنواره تابستانی در قشم مشخص شدند

اقتصاد کیش -   عملیات اجرایی ساخت زائرسرای استان هرمزگان که سال ها به دلیل 
نبود اعتبار معطل مانده بود، در شهر مشهد مقدس آغاز شد.

به گزارش روابط عمومی اســتانداری هرمزگان، این طرح در ۱۰ طبقه و با زیربنای 
حدود ۹ هزار متر مربع با حضور نماینده ولی فقیه در هرمزگان و امام جمعه بندرعباس، 
استاندار، مدیران عامل مناطق آزاد قشم و کیش و همچنین مدیرکل امور اقتصاد و دارایی 
استان، مدیرکل راه و شهرسازی و شهردار بندرعباس در مشهدمقدس کلنگ زنی شد.

تامین اعتبار آغاز این طرح از سوی مسکن و شهرسازی استان هرمزگان و منطقه آزاد 
قشم انجام شده است. انتظار می رود این طرح در کمتر از ۲ سال به بهره  برداری برسد 

و در مورد استفاده افراد کم بضاعت استان قرار گیرد.
آیت الله محمد عبادی زاده نماینده ولی فقیه در استان و مهدی دوستی استاندار هرمزگان 
ضمن قدردانی از تولیت آستان قدس رضوی و بنیاد زائران امام رضا )ع( که این توفیق 
را میسر کردند، بر استمرار همکاری و اهتمام مدیران استان در تکمیل این پروژه مهم 

تاکید داشتند.

عملیات اجرایی زائرسرای هرمزگان  
در مشهد مقدس آغاز شد

اقتصاد کیش -   مدیرکل بنادر و دریانوردی هرمزگان از پیشــرفت فیزیکی ۱۳ 
درصدی نخســتین ترمینال مکانیزه غلات و پیشرفت ۱۱ درصدی طرح پایانه 

مکانیزه مواد فله معدنی در غرب بندر شهید رجایی خبر داد.
حســین عباس نژاد افزود: عملیات اجرایی نخستین ترمینال مکانیزه غلات در 
اســتان هرمزگان به ظرفیت ۱۵۰ هزار تن بوده با یک هزار و ۵۰۰ میلیارد تومان 

سرمایه گذاری بخش خصوصی در بندر شهید رجایی در حال ساخت است.
وی با بیان اینکه این ترمینال در راستای ابلاغ سیاست های ۹ گانه توسعه دریامحور 
از سوی رهبرمعظم انقلاب برای تحقق سیاست های کلان اقتصاد دریامحور در 
حال ساحت است، افزود: مساحت این ترمینال مکانیزه ۶۶ هزار متر مربع است 

که با احداث آن زمینه اشتغال ۳۰۰ نفر در استان فراهم می شود.
مدیر منطقه ویژه اقتصادی بندر شهید رجایی، پیشرفت فیزیکی این طرح را ۱۳ 
درصد اعلام کرد که با احداث این ترمینال ســطح استاندارد تخلیه و بارگیری، 
نگه داری غلات در بندر و همچنین سرعت عملیات بندری در این منطقه افزایش 

خواهد یافت.

عباس نژاد یادآور شــد: ایجاد این ظرفیت سرمایه گذاری در بزرگ ترین بندر 
تجاری کشــور، زمینه احداث ۱٢عدد سیلوی بتنی نگهداری غلات به ظرفیت 
۱۵۰هزار تن، خرید ٢ دستگاه مکنده ریلی به ظرفیت ۶۰۰ تن بر ساعت و احداث 

۳۶۰ متر نوار نقاله را نیز فراهم می کند.
وی اضافه کرد: طرح پایانه مکانیزه مواد فله معدنی در غرب بندر شهید رجایی 
نیز با حدود ۱۱ درصد پیشرفت فیزیکی با هدف سهولت در حمل و نقل مواد فله 
و کاهش هزینه های حمل و نقل این مواد در غرب این بندر در حال احداث است.

عباس نژاد گفت: در این طرح، قطار با عبور از خطوط انشــعاب و مانوری بندر 
شهید رجایی در پارکینگ مخصوص توقف کرده و عملیات تخلیه و بارگیری را 

به صورت کاملًا مکانیزه انجام می دهد.
وی بــا بیان اینکه در حال حاضر مجموع ظرفیت حمل ریلی بندرعباس حدود 
چهار میلیون تن بوده که بهره برداری از این طرح آن را به ٢۰ میلیون تن افزایش 
خواهد داد، خاطرنشــان کرد: انجام این طرح حدود ۳۵  درصد بهره وری کلی 

حمل ونقل ریلی را بهبود می بخشد.

احداث پایانه مکانیزه بندر شهید رجایی ۱۳ درصد پیشرفت داشت 


